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gratificado s’ajusti a la proporció del temps que 

presten serveis.
S ’acor d a també, seguint la jmateixa cbstum-. 

consignar la quantitat de 250 pessetes per a obse
quiar ais senyors advocat i procurador, d’aquesta 

Corporació.
També s’acorda aprovar l ’impori, de les estrenes 

de Nadal per al di fer eut personal que ha prestat 

ser veis a aquesta Secció del CoMegi.
S ’acorda per unanimitat donar tot el suport 

d'aquesta Secció a la campanya empresa per la 

Secció Comarcal de Barcelona, del S. de M . de 

C. i B., per tal de dur a terme la implantado del 

Reglament pe! qual s ’han de regir els Dispensa- 

ris gratuits i économies, per la qual cosa s ’acorda 

fer-se seu l ’esmenta:. Reglament aprovat en YAs-  

semblea de Delegats de la n y  1933, referendant- 

lo, per unanimitat, en totes les seves parts.

El Dr. Josep M .a Vilardell parla de la conve

niencia de qué la Secció hauria de regularitzar de 

manera definitiva l ’actuació de les titulades em- 

preses d’Assegurances d’assisténcia médica. Des- 

prés d’un canvi d ’impressions en el que interve- 

nen els Drs. Vilardell, Condeminas, Vilanova* 

Cambra i Breton, s’acorda per unanimitat fer l’es- 

íudi d’aquest assumpte.

I no havent-hi més assumptes a tractar. s’aixe- 

ca la sessió a les dues hores de l’endemà de co- 
mençada.

El Président. J . Trenchs. —  El Secretari, X , 
Vitan ova.

Acta núm. 9
A  les 19 hores del dia 20 de desembre del 1934, 

es reuneix la Junta Directiva de la Secció de Bar- 
celona-Ciutat del Col-legi Oficial de Metges de 

Catalunya, amb assisténcia deis senyors Trenchs, 

Vilanova, Cornudella, Condeminas, Vilardell, 
Cambra, Vives, Soler i Dopf, Oliveras, Guilera, 

Servent, Danés, Breton, i Bordás, sota la presi- 

déncia del Dr. Josep Trenchs i Codoñés i actuant 
de Secretari el Dr. Joaquim Oliveras i Llagostçra.

Oberta la sessió el senyor Président dóna comp- 

te de l’objecte de la mateixa que és la resolució 
de la petició formulada per part del Dr. Joan V á z

quez i Sans, en representació de l ’entitat d’assegu- 

rances “ El Seguro Médico, S. A .” . El mateix se

nyor Président exposa que en el dia d’aliir, pre
via petició de dia i hora per part de “ El Seguro

Médico, S. A .”  va teñir Hoc una entrevista a la 

qual assistiren gairebé la totalitat dels metges que 

formen el Cos Facilitatili d’aquella Entitat i els 

senyors President, Secretari i els vocals senyors 

Lloret i Condeminas. En l'esmentada entrevista la 

representació de “ E l Seguro Médico, S. A .” for

mula la petició de qué cl Collegi els autoritzés a 

publicar els dies 25 de desembre i 13 de gener 

propvinents, anuncis en la premsa diària sense sot- 
metre els mateixos a les normes dictades darrera- 

ment per aquesta Junta Directiva en l’extrem que 

fa referencia a la publicado obligatoria, en tots 
els anuncis que continguin text, del nom, cognoms, 

especialitat i domicili de tots i cada un deis metges 

que integrili el Cos Facilitatili d ’aqüestes entitats. 

Allegaren els representants de “ El Seguro M é
dico, S. A .” , la circumstáncia de teñir contractats 

els anuncis deis dies esmentats amb anterioritat a 
la recepció de 'les disposicions de la Junta, reco- 

neguent que si bé era possible la publicado deis 

dits anuncis ajustant-los a les disposicions darre- 

rament rebudes, ells no les coneixien en el mo

ment de contractar-los, i demanaren concretament 
que se’ls autoritzés a publicar e! dia 25 del cor- 

rent mes Tamilici en la premsa diària 011 consta
taria la llista deis facultatius solament amb el 

nom i coglioni. Després de la conversa en la qual 
s ’escatiren els diferents punts de mira, el senyor 

President els oferí convocar aquesta reunió ex

traordinaria de la Junta perqué aquesta deguda- 
ment informada disposés.

A  continuaci ó el Dr. Vilardell intervé mani- 
festant-se en el sentit de qué en aquesta sessió 

s ’hauria de tractar també de les Regles a qué 

s’haurien de sotmetre aquests anuncis que tan le- 
sius resulten pels interjessos moráis i materiate de 
l ’estament mèdie.

Intervé el Dr. Vives, que exposa el criteri que 

la confecció d’aqüestes regles hauria d’anar a car
ree de la Comissió de Deontologia.

E l senyor President manifesta que en la re
unió d’avui creu que només s’lia de tractar i dis

cutir el punt concret motiu de la mateixa. A ixí 
s’acorda.

Acte seguit es manté un ampli canvi d’impres- 

sions entre la totalitat deis reunits sobre els di

versos aspectes de la petició, i a proposta del 
Dr. Vilanova s ’aprova, amb el vot en contra del 

Dr. Vilardell, que la considera poc radical, re- 

metre a la representació de “ E l Seguro Médico.


